

Date 日期: August 16, 2023

Ref no. 档案编号: PR-CPS24- 35913

To Whom It May Concern

致 相关人士

**Re: The 36th International Exhibition on Plastics and Rubber Industries, CHINAPLAS 2024  
23-26 April 2024, National Exhibition and Convention Center(Shanghai), PR China****关于: 第三十六届中国国际塑料橡胶工业展览会, CHINAPLAS 2024国际橡塑展  
2024年4月23日至26日, 上海·国家会展中心(虹桥)**

We are pleased to invite the below representative to visit Shanghai for participating in CHINAPLAS 2024 during 23-26 April 2024.

我们诚邀以下代表于2024年4月23日至26日访问上海, 参加CHINAPLAS 2024国际橡塑展。

Full Name 护照上的全名	adsale test contact name
Gender 性别	Male
Date of Birth 出生日期	(DD/MM/YYYY)
Nationality 国籍	test national
Passport Number 护照号码	test
Place of Issue 护照签发地点	HONG KONG S.A.R., CHINA
Passport Issue Date 护照签发日期	(DD/MM/YYYY)
Passport Expiry Date 护照有效日期	(DD/MM/YYYY)
Company Name 公司名称	adsale test company
Nature of Business 公司性质	test biz nature
Job Title 职称	test title
Address 公司地址	test address
City/ Postal Code 城市/邮政编码	test postal
Country 国家	Hong Kong S.A.R., China
Tel 联系电话	test tel
Email 电邮	info@bj.adsale.com.hk

Please grant the relevant visa for the above representative to travel. We confirm that all expenses for flight tickets, insurance coverage and all expenses for this journey will be covered by the above company or at the above representative's own cost. Should you wish to discuss this application further, please do not hesitate to contact the undersigned.

请为上述代表签发相关签证。此次旅程期间的所有费用, 包括机票和旅程期间的保险费用将由上述公司承担或由上述代表自费承担。如果你需要任何进一步的信息, 请随时与我们联系。

Yours Sincerely 谨代表

BEIJING YAZHAN EXHIBITION SERVICES LIMITED 北京雅展展览服务有限公司

Ms. Zhang Shu Xian 张淑贤女士